
ПРОТОКОЛ 

засідання Ради молодих вчених ІПБ АЕС НАНУ 

від 23.06.2022 р. м. Чорнобиль, он-лайн 

 

В колективі ІПБ АЕС НАНУ працює 15 молодих співробітників. 

Присутні на зборах -11осіб. 

Відсутні з поважних причин 4 чоловік. 

Голова засідання Сергій Купріянчук 

Секретар   Дар’я Муляр 
 

Порядок денний: 
 

1. Про діяльність членів РМВ ІПБ АЕС НАНУ у першому півріччі 2022 року. 

2. Про наслідки окупації робочих місць. 

3. Інше 

 

1. Про діяльність членів РМВ ІПБ АЕС НАНУ у першому півріччі 2022 року. 

 

ВИСТУПИЛИ: Сергій Купріянчук, Анатолій Дорошенко, Дар’я 

Муляр, Роман Годун, Олена Паренюк, Юлія Рубан, Дмитро Хоменко.  
 

 Присутні доповіли про наукові результати роботи протягом першого 

півріччя 2022 року, зокрема участь у Міжнародній конференції «Проблеми зняття 

з експлуатації об’єктів ядерної енергетики та відновлення навколишнього 

середовища» (INUDECO 2022). Було наголошено, на необхідності врахування та 

систематизації виступів та інтерв’ю у ЗМІ. 
 

В обговорені взяли участь: Анатолій Дорошенко, Дар’я Муляр, Роман Годун , 

Олена Паренюк, Юлія Рубан, Дмитро Хоменко. 
 

Голосували: «За» - 10, «Проти» - 0, «Утримались» - 1. 
 

УХВАЛИЛИ: 

 

Узагальнити результати роботи молодих вчених. Продовжити діяльність у 

визначених напрямках роботи. Посилити популяризацію результатів роботи в 

тому числі у ЗМІ.  
 

2. Про наслідки окупації робочих місць. 

 

ВИСТУПИЛИ: Анатолій Дорошенко. 
 



 Доповів про результати огляду робочих місць працівників, обсяги 

знищених матеріальних та науково-технічних ресурсів. Висловив пропозицію 

звернутися до Міжнародних фондів для надання матеріально-технічної допомоги 

науковцям Інституту.  
 

В обговорені взяли участь: Сергій Купріянчук, Анатолій Дорошенко, Дар’я 

Муляр, Олена Паренюк. 
 

Голосували: «За» - 11«Проти» - 0, «Утримались» - 0. 
 

УХВАЛИЛИ: 

 

Взяти до відома обсяги втраченого ресурсу. Організувати пошук 

Міжнародних фондів для надання гуманітарної допомоги. 
 

3. Інше 
 

ВИСТУПИЛИ: Сергій Купріянчук 

 

Запропонував наступне засідання провести 27.09.2022. 

 
 

В обговорені взяли участь: Дар’я Муляр. 
 

Голосували: «За» - 9, «Проти» - 0, «Утримались - 2. 
 

УХВАЛИЛИ: 
 

Наступне засідання провести 27.09.2022. 

 

 

Голова засідання   (підпис)  Сергій Купріянчук 

 

 

Секретар     (підпис)  Дар’я Муляр 


